

#	Indicativul standardului moldovenesc	Titlul standardului în limba română	Titlul standardului în limba rusă	Titlul standardului în limba engleză	Data adoptării standardului	Indicativul standardului european preluat	ICS1	ICS2	ICS3	Indicativul standardului moldovenesc înlocuit	Data din care se anulează standardul înlocuit
1	SM EN ISO 11737-2:2020	Sterilizarea produselor de îngrijire a sănătății. Metode microbiologice. Partea 2: Teste de sterilitate efectuate la definirea, validarea și mentenanța unui proces de sterilizare	Стерилизация медицинских изделий. Микробиологические методы. Часть 2: Испытания на стерильность, проводимые при определении, валидации и обеспечении процессов стерилизации	Sterilization of health care products. Microbiological methods. Part 2: Tests of sterility performed in the definition, validation and maintenance of a sterilization process	12.11.2020	EN ISO 11737-2:2020	07.100.10	11.080.01		SM SR EN ISO 11737-2:2012	30.11.2020
2	SM EN 12404:2020	Durabilitatea lemnului și a produselor pe bază de lemn. Evaluarea eficacității unui fungicid de zidărie pentru împiedicarea dezvoltării în lemn a ciupercii <i>Serpula lacrymans</i> ( <i>Schumacher ex Fries</i> ) <i>S.F. Gray</i> . Metodă de laborator	Стойкость древесины и изделий из древесины. Оценка эффективности фунгицида каменной кладки для предотвращения образования в древесине домового гриба <i>Serpula lacrymans</i> ( <i>Schumacher ex Fries</i> ) <i>S.F. Gray</i> . Лабораторный метод	Durability of wood and wood-based products. Assessment of the effectiveness of masonry fungicide to prevent growth into wood of Dry Rot <i>Serpula lacrymans</i> ( <i>Schumacher ex Fries</i> ) <i>S.F. Gray</i> . Laboratory method	12.11.2020	EN 12404:2020	71.100.50			SM CEN/TS 12404:2019	30.11.2020
3	SM CEN/TS 13149-9:2020	Transport public. Sisteme de control și planificare pentru vehicule de transport. Partea 9: Serviciu de timp	Транспорт общественный. Системы планирования и управления дорожным транспортом. Часть 9: Сервис времени	Public transport. Road vehicle scheduling and control systems. Part 9: Time service	12.11.2020	CEN/TS 13149-9:2020	35.240.60	43.040.15			

4	SM CEN/TS 13149-10:2020	Transport public. Sisteme de control și planificare pentru vehicule de transport. Partea 10: Serviciu de localizare	Транспорт общественный. Системы планирования и управления дорожным транспортом. Часть 10: Служба определения местоположения	Public transport. Road vehicle scheduling and control systems. Part 10: Location service	12.11.2020	CEN/TS 13149-10:2020	35.240.60	43.040.15			
5	SM CEN/TS 13149-11:2020	Transport public. Sisteme de control și planificare pentru vehicule de transport. Partea 11: Serviciul interfeței platformei vehiculului	Транспорт общественный. Системы планирования и управления дорожным транспортом. Часть 11: Сервис интерфейса автомобильной платформы	Public transport. Road vehicle scheduling and control systems. Part 11: Vehicle platform interface service	12.11.2020	CEN/TS 13149-11:2020	35.240.60	43.040.15			
6	SM EN 13381-10:2020	Metode de încercare pentru determinarea contribuției la rezistența la foc a elementelor de construcție. Partea 10: Protecție aplicată barelor din oțel solicitate la întindere (tiranți)	Методы испытаний для определения факторов, влияющих на огнестойкость строительных конструкций. Часть 10: Применяемая защита сплошных стальных стержней, работающих на растяжение	Test methods for determining the contribution to the fire resistance of structural members. Part 10: Applied protection to solid steel bars in tension	12.11.2020	EN 13381-10:2020	13.220.50	91.080.13			

7	SM EN ISO 13385-2:2020	Specificații geometrice pentru produse (GPS). Echipament de măsurare a dimensiunilor. Partea 2: Caracteristici de proiectare și caracteristici metrologice pentru șublere de adâncime	Технические требования к геометрическим параметрам продукции (GPS). Приборы для линейных и угловых измерений. Часть 2: Глубиномеры. Проектные и метрологические характеристики	Geometrical product specifications (GPS). Dimensional measuring equipment. Part 2: Design and metrological characteristics of calliper depth gauges	12.11.2020	EN ISO 13385-2:2020	17.040.30			SM EN ISO 13385-2:2014	30.11.2020
8	SM EN ISO 13517:2020	Pulberi metalice. Determinarea timpului de scurgere cu ajutorul unei pâlnii calibrate (fluometrul Gustavsson)	Порошки металлические. Определение текучести с помощью калиброванной воронки (прибора Густавссона)	Metallic powders. Determination of flow rate by means of a calibrated funnel (Gustavsson flowmeter)	12.11.2020	EN ISO 13517:2020	77.160			SM EN ISO 13517:2016	30.11.2020
9	SM EN 13598-1:2020	Sisteme de conducte de materiale plastice pentru evacuare și canalizare, subterane, fără presiune. Policlorură de vinil neplastifiată (PVC-U), polipropilenă (PP) și polietilenă (PE). Partea 1: Specificații pentru fittinguri auxiliare și camere de inspecție de mică adâncime	Системы пластмассовых трубопроводов для безнапорного подземного дренажа и канализации. Непластифицированный поливинилхлорид (PVC-U), полипропилен (PP) и полиэтилен (PE). Часть 1: Технические требования к вспомогательным фитингам и камерам малой глубины	Plastics piping systems for non-pressure underground drainage and sewerage. Unplasticized poly(vinyl chloride) (PVC-U), polypropylene (PP) and polyethylene (PE). Part 1: Specifications for ancillary fittings and shallow chambers	12.11.2020	EN 13598-1:2020	23.040.05	23.040.20	93.030	SM EN 13598-1:2017	30.11.2020

10	SM EN 13598-2:2020	Sisteme de conducte de materiale plastice pentru evacuare și canalizare, subterane, fără presiune. Policlorură de vinil neplastifiată (PVC-U), polipropilenă (PP) și polietilenă (PE). Partea 2: Specificații pentru guri de vizitare și camere de inspecție	Системы пластмассовых трубопроводов для безнапорного подземного дренажа и канализации. Непластифицированный поливинилхлорид (PVC-U), полипропилен (PP) и полиэтилен (PE). Часть 2: Технические требования к люкам и смотровым колодцам	Plastics piping systems for non-pressure underground drainage and sewerage. Unplasticized poly(vinyl chloride) (PVC-U), polypropylene (PP) and polyethylene (PE). Part 2: Specifications for manholes and inspection chambers	12.11.2020	EN 13598-2:2020	23.040.05	23.040.20	93.030	SM EN 13598-2:2017	30.11.2020
11	SM EN 13766+A1:2020	Furtunuri și furtunuri cu racorduri la capete, de material termoplastice multistratificat (nevulcanizat), pentru transferul gazului petrolier lichefiat și a gazului natural lichefiat. Specificație	Шланги многослойные (невулканизированные) термопластические и шланги в сборе для подачи сжиженного углеводородного и природного газа. Технические условия	Thermoplastic multi-layer (non-vulcanized) hoses and hose assemblies for the transfer of liquid petroleum gas and liquefied natural gas. Specification	12.11.2020	EN 13766:2018+A1:2020	23.040.70			SM EN 13766:2019	30.11.2020
12	SM EN 13823:2020	Încercări de reacție la foc ale produselor pentru construcții. Produse pentru construcții, cu excepția îmbrăcăminții de pardoseală, expuse acțiunii termice provocate de un singur obiect care arde	Испытания на определение реакции строительных изделий на воздействие огня. Строительные изделия, за исключением напольных покрытий, подвергаемые термическому воздействию одного источника горения	Reaction to fire tests for building products. Building products excluding floorings exposed to the thermal attack by a single burning item	12.11.2020	EN 13823:2020	13.220.50	91.060.01	91.100.01	SM EN 13823+A1:2017	30.11.2020

13	SM EN 13830+A1:2020	Pereți cortină. Standard de produs	Фасады навесные. Стандарт на продукцию	Curtain walling. Product standard	12.11.2020	EN 13830:2015+A1:2020	91.060.10			SM EN 13830:2016	28.02.2023
14	SM EN 15181+A1:2020	Metodă de măsurare a consumului de energie pentru cuptoare cu gaz	Метод измерения потребления энергии газовыми печами	Measuring method of the energy consumption of gas fired ovens	12.11.2020	EN 15181:2017+A1:2020	97.040.20			SM EN 15181:2017	30.11.2020
15	SM EN ISO 15685:2020	Calitatea solului. Determinarea potențialului de nitrificare și inhibarea nitrificării. Încercare rapidă prin oxidare de amoniu	Качество почвы. Определение потенциальной нитрификации и подавление нитрификации. Ускоренное испытание с помощью окисления аммония	Soil quality. Determination of potential nitrification and inhibition of nitrification. Rapid test by ammonium oxidation	12.11.2020	EN ISO 15685:2020	13.080.30				30.11.2020
16	SM EN 16185-1+A1:2020	Aplicații feroviare. Sisteme de frânare pentru trenuri automotoare. Partea 1: Cerințe și definiții	Железные дороги. Тормозные системы моторвагонных поездов. Часть 1: Требования и определения	Railway applications. Braking systems of multiple unit trains. Part 1: Requirements and definitions	12.11.2020	EN 16185-1:2014+A1:2020	45.040			SM EN 16185-1:2017	30.11.2020
17	SM EN 16436-1+A3:2020	Furtunuri, tuburi și asamblări flexibile, de cauciuc și material plastic, pentru utilizare cu propan, butan și amestecurile lor în fază de vapori. Partea 1: Furtunuri și tuburi	Шланги резиновые и пластмассовые, гибкие трубы и трубные соединения для использования с пропаном, бутаном и их смесями в паровой фазе. Часть 1: Шланги и гибкие трубы	Rubber and plastics hoses, tubing and assemblies for use with propane and butane and their mixtures in the vapour phase. Part 1: Hoses and tubings	12.11.2020	EN 16436-1:2014+A3:2020	23.040.70			SM EN 16436-1+A2:2019	30.11.2020

18	SM CEN/TS 16614-2:2020	Transport public. Schimbul de informații cu privire la orare (NeTEx). Partea 2: Format de schimb cu orarele transportului public	Транспорт общественный. Обмен данными сети и расписания движения (NeTEx). Часть 2: Формат обмена графиками расписания общественного транспорта	Public transport. Network and Timetable Exchange (NeTEx). Part 2: Public transport scheduled timetables exchange format	12.11.2020	CEN/TS 16614-2:2020	35.240.60			SM CEN/TS 16614-2:2017	12.11.2020
19	SM EN 16662-1:2020	Vehicule rutiere. Dispozitive suplimentare de aderență pentru anvelopele autoturismelor și vehiculelor utilitare ușoare. Partea 1: Cerințe generale de securitate și de performanță	Транспорт дорожный. Дополнительные зажимные устройства для шин легковых и малотоннажных автомобилей. Часть 1: Общие требования к безопасности и эксплуатационным характеристикам	Road vehicles. Supplementary grip devices for tyres of passenger cars and light duty vehicles. Part 1: General safety and performance requirements	12.11.2020	EN 16662-1:2020	83.160.10				

20	SM EN 16990:2020	Vehicule ușoare cu motor pentru transportul de persoane și de bunuri și echipamente asociate, nesupuse omologării de tip pentru circulația pe drumuri. Vehicule utilitare de teren. Cerințe de securitate și metode de încercare	Средства транспортные механические легкие для перевозки людей и грузов и связанные с ними средства, транспортные средства, не подлежащие утверждению по типу конструкции для эксплуатации в условиях дорожного движения. Транспортные средства с расположением кресел в ряд. Требования безопасности и методы испытаний	Light motorized vehicles for the transportation of persons and goods and related facilities and not subject to type-approval for on-road use. Side by Side Vehicles. Safety requirements and test methods	12.11.2020	EN 16990:2020	43.080.99	43.140			
21	SM EN ISO 17155:2020	Calitatea solului. Determinarea abundenței și a activității microflorei solului prin curbe de respirație	Качество почвы. Определение численности и активности микрофлоры почвы с помощью кривых дыхания	Soil quality. Determination of abundance and activity of soil microflora using respiration curves	12.11.2020	EN ISO 17155:2020	13.080.30				